

DOCX.MY

BERITA ONLINE ANDA!

Info semasa, Terkini, Viral, Agama, Pendidikan,
Makluman, Resepi , Informasi Kerajaan Dan Lain-Lain

INFO LANJUT

 www.docx.my

 **DOCX.MY**
SENANG DOWNLOAD

ROKOK MUNGKIN AKAN DIHARAMKAN



Menteri Kesihatan, Dr Zaliha Mustafa memohon sokongan semua pihak untuk menyokong usaha memastikan Rang Undang-Undang (RUU) Kawalan Produk Merokok Demi Kesihatan Awam 2023 dapat dibentangkan di Parlimen pada persidangan yang akan datang.

Beliau menyatakan bahawa melalui tindakan undang-undang ini, diharapkan dapat melahirkan generasi muda Malaysia yang bebas daripada kebiasaan merokok yang dikenali sebagai Generasi Penamat Rokok, yang melibatkan remaja yang lahir pada atau selepas 1 Januari 2007.

Dr Zaliha mendedahkan bahawa tinjauan kesihatan remaja, terutamanya di kalangan golongan berusia 13 hingga 17 tahun, menunjukkan peningkatan penggunaan peranti merokok elektronik dari 211,084 orang pada tahun 2017 menjadi 301,109 orang pada tahun 2022.

"Angka ini belum termasuk penggunaan rokok konvensional di kalangan remaja ini, iaitu seramai 186,817 orang pada tahun 2022. Data yang dikemukakan ini merupakan satu situasi yang mengkhawatirkan dan memerlukan tindakan bersama dari semua pihak," katanya.

Dr Zaliha menyampaikan kenyataan ini melalui ucapan yang dibacakan oleh Timbalan Menteri Kesihatan, Lukanisman Awang Sauni, semasa Majlis Perasmian Hari Tanpa Tembakau Sedunia peringkat kebangsaan di tempat tersebut pada hari Ahad.

Beliau menyatakan bahawa Malaysia telah menyaksikan peningkatan penyakit tidak berjangkit (NCD) berdasarkan laporan Tinjauan Kebangsaan Kesihatan dan Morbiditi (NHMS) 2019, dan NCD ini sebenarnya boleh dicegah melalui gaya hidup sihat, termasuk dengan tidak merokok.

Beliau juga menunjukkan bahawa tinjauan tersebut juga mendedahkan bahawa lebih daripada 27,200 kematian setiap tahun di negara ini disebabkan oleh kebiasaan merokok.

Beliau menyatakan bahawa pada masa yang sama, Kementerian Kesihatan juga memberikan perhatian terhadap peningkatan trend penggunaan peranti merokok elektronik dan vape, dengan prevalen sebanyak 4.9 peratus, yang setara dengan 1.13 juta pengguna dalam kalangan dewasa. - Bernama